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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 27. oktober 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 77 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 77:
”I forlængelse af ministerens udtalelser på samrådet den 25. oktober 2011 om
hvilke muligheder epilepsihospitalet Filadelfia har for fortsat at finansiere sin
eksistens bedes ministeren uddybe hvorledes hun ser den fremtidige finansie-
ring af Filadelfia.”

Svar:
Der er tre muligheder for offentlig finansiering af behandling på Epilepsihospi-
talet: Behandling inden for fritvalgsrammen, bilaterale aftaler med regionerne 
og aftaler med regionerne i fællesskab om udvidet frit valg. Jeg har ikke planer 
om at ændre på disse principielle muligheder, men kan tilføje, at regeringen og 
Enhedslisten i aftalen om finansloven for 2012 har aftalt at afsætte 25 mio. kr. i 
2012 og 15 mio. kr. i 2013 ekstra til Epilepsihospitalet.
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